

Approval No: 10412312312312312



外籍商務人士使用快速查驗通關證明

Speedy Immigration Inspection Certificate for Foreign Frequent Visitors

申請人資格 Applicant Qualifications :

最近十二個月內入出中華民國達三次以上之經常來臺外籍人士，經上網向移民署申請核准者，得經移民署指定之查驗檯快速通關入出國境。

Foreign frequent visitors who visited R.O.C. at least 3 times in the past 12 months can apply to National Immigration Agency via the internet for approval to use speedy inspection counter to clear immigration.

Notes:

1. Approved holders are eligible to use Speedy Immigration Counter designated by National Immigration Agency (NIA) at international airports and seaports. NIA may ask approved holders to proceed to other counters for the purpose of clearing passport inspection.
2. Please print this certificate and submit it along with your valid passport and Arrival Card for immigration inspection. Visitors NOT coming from visa exemption countries or Hong Kong and Macau residents are required to apply visa and Entry and Exist Permit before entry.
3. This certificate does not confer holder any right of entry to or exit from Taiwan. Holder's entry to or exit from Taiwan is governed by the Immigration Act and related regulations.
4. This certificate shall be used only by the holder himself and valid for one year.
5. Please reapply when a new passport is issued.
6. The competent authorities reserve the right to refuse issue or revoke this approval.

附記

- 一、持證人於效期內可使用移民署設置於機場及港口之專屬查驗通關櫃檯（標示Speedy Immigration Counter）入出國。移民署視需要亦得指定其他櫃檯提供持證人查驗通關。
- 二、請列印本證明併同有效護照及入國登記表，於入出國時接受證照查驗。持證人屬非免簽證國家國民或香港澳門居民，入境查驗前須辦妥簽證或入出國許可證。
- 三、本證明非入出國許可，入出國須符合相關法令規定，並通過移民署入出國證照查驗。
- 四、本證明限本人使用，效期一年。
- 五、換發新護照，請重新申請。
- 六、主管機關保有拒絕核發及撤銷本證之權利。

本證編號 Approval No: 10412312312312312	申請日期 Date of Application: 2016/10/11	本證有效期間 Validity of this Approval: 2016/10/11 - 2017/10/11
來台目的 Purpose: Business	持證人姓名 Name: YAMADA TARO	
	護照號碼 Passport No: TK1234567	護照效期 Expiry Date of Passport: 2025/06/12
	出生日期 Date of Birth: 1965/02/08	性別 Sex: Male
	國籍 Nationality: JPN	